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امام جمعه کازرون:

فرهنگ بسیج یک فرهنگ مورد 
قبول در جامعه است

 

 

 امام جمعه کازرون، بیان کرد: بسیج یک نام آشنا برای مردم 
ایران و فرهنگ بسیج، فرهنگی مورد قبول جامعه است.

سرویس خبری/ میلاد پناهی: حجت الاسلام والمسلمین محمد 
افزود:  یادواره شهدای هشت سال دفاع مقدس  صباحی در  

مردم ایران بسیج را کلید واژه حل مشکلات می دانند.
وی اظهار کرد: ارزشمندتر از خدمات بسیج، تزریق روحیه 

بسیجی در جامعه است. 
امام جمعه کازرون با بیان اینکه مردم خواهان و مشتاق بسیج 
هستند و آغوششان برای بسیج باز است، تصریح کرد: امروز 
مردم جامعه  عامه  قبول  مورد  فرهنگ  بسیجی یک  فرهنگ 

است و این مهمترین دستاورد بسیج است.
دستاوردهای  کنار  در  داد:  ادامه  صباحی  حجت الاسلام 
ارزشمند و ماندگار بسیج در زمینه های مختلف، ایجاد روحیه 

بسیجی ارزش فوق العاده ای دارد.
وی خطاب به دانش آموزان عنوان کرد: تکلیف ما این است 

که در جهت ارتقای علم و اندیشه های دینی تلاش کنیم. 
امام جمعه کازرون با اشاره به بیانات مقام معظم رهبری افزود: 
دشمن برای اینکه ما را مورد غارت فرهنگی و اقتصادی قرار 
ارزشی  اصیل و  تا فرهنگ  را می گیرد  ما  اول هویت  دهد، 

خود را کنار بگذاریم، سپس خودباوری را از ما می گیرد.
و  آموزش  مدیر  و  مدیرکل  معاون  جمشیدی،  امیرحسین 
تبریک  ضمن  کوتاهی  سخنان  طی  نیز  کازرون،  پرورش 
هفته بسیج، اظهار داشت: هفته بسیج سرشار از شور و شعف 
و نشاط است و اقتدار بسیج دنیا را مات و مبهوت خود کرده 

است. 
وی با بیان اینکه شهرستان کازرون 149 دانش آموز شهید و 
35 شهید فرهنگی تقدیم انقلاب و نظام کرده است، گفت: 
باید  ما  است،  سنگین  بسیار  شهدا  این  قبال  در  ما  وظیفه 

آرمان های آنان را پاس داشته و راهشان را ادامه دهیم.
جمشیدی در پایان تأکید کرد که فرهنگیان باید رشادت ها 
برای  را  مقدس  دفاع  دوران  در  رزمندگان  دلاوری های  و 
دانش آموزان روایت کرده و ارزش ها را به آنان انتقال دهند.
مدیر آموزش و پرورش کازرون نیز در این یادواره گفت: 

بسیج، دنیا را مات و مبهوت خود کرده است
معاون مدیرکل و مدیر آموزش و پرورش کازرون گفت: 

بسیج، دنیا را مات و مبهوت خود کرده است. 

نیریز
اجتماع بزرگ حماسی و همایش 

اقتدار بسیجیان درنی ریز

به مناسبت گرامیداشت هفته بسیج و 5 آذرماه سالروز تشکیل 
بسیج مستضعفین اجتماع بزرگ و حماسی بسیجیان و همایش 
شهرستان،  مسئولین  حضور  با  نی ریز  شهرستان  در  اقتدار، 
اقشار  و  جانبازان  ایثارگران،  شهدا،  معظم  خانواده  بسیجیان، 

مختلف مردمی برگزار شد. 
سرهنگ  مراسم  این  در  مقدسی:  خبری/علیرضا  سرویس 
از  مقدس  دفاع  سال  هشت  پیشکسوت  زاده  صادق  پاسدار 
خاطرنشان  بسیجیان  اجتماع  سخنرانی  در  داراب  شهرستان 
نظام  واقع  در  بسیج  تشکیل  اسلامی  انقلاب  بنیانگذار  کرد: 
توطئه های  برابر  در  را  آن  ارزش های  و  اسلامی  جمهوری 
دشمنان بیمه کردند و امروز باید به این دو اصل مهم توجه 

جدی شود. 
نماد  بسیج  امروز  کرد:  بیان  بسیجی  تفکر  درخصوص  وی 
کار جهادی و ضامن اقتدار و عظمت نظام اسلامی و پرچمدار 
تفکر  این  و  است  نرم  و  مبارزه در جبهه های جنگ سخت 
بسیجی است که توانسته نظام اسلامی را از گردنه های سخت 
فرهنگی  و  نظامی  اقتصادی،  سیاسی،  در عرصه های  تاریخی 

عبور دهد.
مردم  گفت:  زاده  صادق  مردم  بسیجی  روحیه  درخصوص 
ایران بسیجی هستند و هر جا که احساس شد باید به مردم 
و انقلاب کمک کرد مردم پای کار بوده اند لذا نباید روحیه 
بسیجی در مردم فراموش شود و هر کسی که دارای روحیه 

جهادی و کمک به مردم باشد، بسیجی است
سرهنگ پاسدار صادقی با بیان اینکه فرماندهی عملیات های 
بود،  سرافراز  علی اصغر  سردارشهید  عهده  بر  کمیل  گردان 

ضمن بیات خاطراتی از این شهید، ویژگی های شخصیتی آنان 
را برای حاضران برشمرد. 

وی همچنین خاطرنشان کرد: رزمندگان بسیجی و فرماندهان 
گردان کمیل در طول دوران دفاع مقدس همیشه از آمادگی 
گردان  و  بودند  برخوردار  رزمی  عملیات  انجام  برای  لازم 
کمیل با سابقه درخشانی که در طول عملیات های مختلف از 
با  خود نشان داد، شناسنامه خود را در عملیات های مختلف 

حضوری پررنگ به ثبت رساند.

ارسنجان
در بازدید استاندار فارس از شهرک صنعتی 

ارسنجان اعلام شد:
تأکید بر تأمین زیرساخت های 

شهرک صنعتی ارسنجان
انعقادقراردادبا۷۲سرمایهگذار

ارسنجان  صنعتی  شهرک  از  فارس  استاندار  بازدید  در 
و  برق  آب،  زیرساخت های  تأمین  درخصوص  تصمیماتی 

مخابرات اتخاذ شد.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی شرکت 
در  فارس  استاندار  ایمانیه  دکتر  فارس  صنعتی  شهرک های 
سفر شهرستان خود به شهرستان ارسنجان با همراهی نماینده 
مردم شهرستان های ارسنجان مرودشت و پاسارگاد در مجلس 
از  استان  کل  مدیران  از  جمعی  و  معاونین  اسلامی  شورای 
رفع   منظور  به  دستوراتی  و  بازدید  ارسنجان  شهرک صنعتی 

مشکلات این شهرک صنعتی صادر کرد.
مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی فارس گفت: تسریع 
آب  تأمین  دومداره،  اختصاصی  برق  انتقال  خط  اجرای  در 
انتقال آب به ارسنجان، توسعه شبکه مخابراتی  از محل خط 
مهمترین  از  پایدار  گاز  تأمین  و  نوری  فیبر  بستر  در 
توسط  باید  که  است  صنعتی  شهرک  این  زیرساخت های 
دستگاه های اجرایی برای حمایت از تولید و در راستای رفع 

موانع تولید تأمین شود.
صنعتی  شهرک  در  مناسبی  زیرساخت  افزود:  فتوحی  احد 
جذب  و  صنعتی  جدید  واحدهای  ایجاد  برای  ارسنجان 
برای  ریال  میلیارد   ۷۰ و  است  شده  فراهم  سرمایه گذاران 
توسعه زیرساخت ها در این شهرک صنعتی اختصاص یافت.

 فتوحی ادامه داد: در زمینه زیرساخت ها برخی طرح ها نظیر 
جدول و آسفالت در مرحله اجرا و برخی طرح ها نظیر توسعه 

شبکه داخلی آب و گاز به اتمام رسیده است.
ایجاد و استقرار  افزود: در این شهرک صنعتی ظرفیت  وی 
۱۶۴ واحد صنعتی با پیش بینی ۸۵۰ نفر اشتغال و نیز جذب 

سرمایه گذاران فراهم شده است.
مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی فارس  گفت: همه 
زیرساخت ها برای استقرار واحدهای صنعتی در این شهرک 
با ۶۶ هکتار  صنعتی فراهم شده و شهرک صنعتی ارسنجان 
گاز،  برق،  آب،  نظیر  زیربنایی  امکانات  دارای  مساحت  
شبکه فاضلاب و تصفیه خانه فاضلاب است و طرح آسفالت 
ورودی، شبکه روشنایی نیز در این شهرک صنعتی اجرایی 

خواهد شد.
وی افزود: هم اکنون ۷۱ قرارداد با سرمایه گذاران برای ایجاد 
واحدهای تولیدی و صنعتی منعقدشده که از این تعداد ۲ واحد 

با اشتغال زایی ۳۰ نفر در مرحله بهره برداری است.
ظرفیت های  به  توجه  با  خواست  سرمایه گذاران  از  فتوحی 
موجود در شهرستان ارسنجان و وضعیت مناسب زیرساختی 
در این شهرک صنعتی، از این فرصت برای ایجاد واحدهای 
استفاده  شهرستان  این  در  صنعتی  پایدار  اشتغال  و  تولیدی 

کنند.
وی بیان کرد: واحدهای تولیدی در این شهرک صنعتی که 

به بهره برداری برسند  تا ۱۳ سال معاف از مالیات هستند.

استان بوشهراستان بوشهر
مدیرکل شیلات استان بوشهر:

تولید میگوی پرورشی در استان 
بوشهر ۲۰ درصد افزایش یافت

 
میگوی  تولید  میزان  گفت:  بوشهر  استان  شیلات  مدیرکل 
پرورشی در این استان در سال جاری ۲۸ هزار تن است که 

نسبت به سال گذشته ۲۰ درصد افزایش نشان می دهد.
علی بازدار در گفت وگو با ایرنا افزود: کار برداشت میگوی 
پرورشی از ۱۱ سایت فعال در استان بوشهر به پایان رسید که 
نسبت به تولید ۲۳ هزار و ۳۰۰ تن سال گذشته پنج هزار و 

۲۰۰ تن افزایش داشته است.
در  میگو  سفید  لکه  بیماری  شیوع  هرچند  کرد:  اضافه  وی 
 ۳۰ تولید  پیش بینی  شد  باعث  اسنال  پرورش  دوره  اواخر 
هزار تنی میگوی پرورشی در استان بوشهر محقق نشود اما با 
این وجود این میزان تولید نسبت به سال گذشته از رشد ۲۰ 

درصدی برخوردار است.
بازدار ادامه داد:  این میزان میگوی پرورشی با ذخیره سازی 

۲ میلیارد و ۸۳ میلیون قطعه بچه میگو در پنج هزار استخر 
پرورش در قالب ۳۵۷ مزرعه در سطح ۶ هزار و ۵۸ هکتار 

برداشت و تولید شده است.
وی اظهار کرد: افزایش سطح زیر کشت، ضریب مکانیزاسیون 
پرورش  سایت های  و  مزارع  در  پرورش  زیرساخت های  و 
استان  در  پرورشی  میگوی  تولید  افزایش  عوامل  از  میگو  

بوشهر به شمار می رود.
استان  تولیدی  پرورشی  میگوی  درصد   ۹۰ شد:  یادآور  وی 
بوشهر به خارج از کشور صادر می شود و تاکنون ۱۴ هزار تن 
از محصول تولیدی سال چاری در این استان صادر شده است. 
به  با تولید ۶۰ درصد میگوی پرورشی کشور  استان بوشهر 

عنوان قطب اول تولید این آبزی شناخته شده  است.

گناوه
بخشدار ریگ گناوه: 

دهیاران برای مشکلات روستاها 
برنامه ریزی کنند 

بخشدار بندرریگ شهرستان گناوه گفت: دهیاران این بخش 
برای حل مسائل و مشکلات روستاهای حوزه استحفاظی خود 

برنامه ریزی مدونی انجام دهند.
مشترک  نشست  در  بازویی  محمدحسن  ایرنا،  گزارش  به 
بخش  و  گناوه  ادارات  مدیران  از  تعدادی  با  بخش  دهیاران 
ریگ افزود: این نشست با هدف تبادل نظر و ارائه راهکارهای 
لازم برای حل مسائل و مشکلات اولویت دار روستاها  تشکیل 

شده است.
بارش،  فصل  شروع  به  باتوجه  دهیاران  داشت:  اظهار  وی 
هماهنگی لازم را با دستگاه های ذی ربط برای  پیشگیری از 

خسارات سیلاب و روان آب ها انجام دهند.
واکسیناسیون عمومی در  اجرای کامل طرح  بازویی گفت: 
سطح شهر ریگ و برخی از روستاها و اطلاع رسانی در این 

زمینه در اولویت دهیاران قرار گیرد.
در  هادی  طرح  مطلوب  اجرای  کرد:   بیان  ریگ  بخشدار 
سازهای  و  ساخت  از  جلوگیری  شرایط،  واجد  روستاهای 
ادارات  هماهنگی  با  رودخانه ها  و  راه ها  حریم  در  غیرمجاز 
دهیاران  توسط  دقت  به  کشاورزان  مشکلات  و  مربوطه 

پیگیری و نظارت دقیق شود.
گفت:  ریگ  بخش  اسلامی  شورای  رئیس  یگانه  روح الله 
تعویض پایه های فرسوده انتقال برق و تأمین روشنایی معابر، 
اصلاح قبوض آب بهای روستایی، ایجاد راه های بین مزارع، 
تأمین  زمینه  دامداران در  و  از کشاورزان  ضرورت حمایت 
پیگیری  روستایی،  هادی  طرح  بازنگری  لزوم  نیازمندی ها، 
تعریض  و  ترمیم  ملی،  اراضی  و  روستایی  مالکیت  اسناد 
نیاز  مورد  تابلوهای  و  علائم  نصب  و  روستایی  راه های 
راهنمایی و رانندگی از عمده مطالبه های روستائیان این بخش 

است که باید  مدنظر متولیان امر قرار گیرد.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان
استاندار هرمزگان: 

کاهش نرخ ۱۸درصدی بیکاری 
اولویت نخست هرمزگان است

 
  

زیرساخت های  فراهم کردن  بر  تأکید  با  استاندار هرمزگان 
از  بیکاری  درصدی   ۱۸ نرخ  کاهش  گفت:  اشتغال، 

اولویت های استان است.
به گزارش روابط عمومی استانداری هرمزگان، مهدی دوستی 
در نشست اعضای شورای اسلامی هرمزگان و رؤسای شورای 
اسلامی شهرستان ها افزود: رتبه نخست بیکاری و رتبه نخست 
دستاورد  دیگر  شاخص های  از  بسیاری  و  فلاکت  شاخص 
باشیم  راهکار  دنبال  به  آن  برای  باید  که  است  قبلی  دولت 
شرایط  از  رفت  برون  راه  تنها  اقتصادی  مولد  پروژه های  و 

فعلی است.
وی، با طرح این سؤال که اگر فرزندان ما بیکار باشند و روی 
افزود:  دارد؟  فایده ای  بزنند چه  قدم  آسفالته روستایی  جاده 
انجام پروژه های عمرانی به طور قطع وظیفه ما به عنوان بخش 
دولتی است اما پیگیری برای واردات و تهیه نهاده های ارقام 
پرمحصولی مثل خرما بسیار پراهمیت تر از اجرای یک پروژه 

عمرانی است.
دوستی، اضافه کرد: هرمزگانی ها به طور متوسط از هر هکتار 
این  ۳.۳ تن خرما برداشت می کنند در حالی که در کشور 
نرخ ۴.۷ تن در هر هکتار است و یا در کشوری مانند مصر 

۳۱ تن خرما از هر هکتار برداشت می شود.
وی افزود: ما یا باید مثل ۴۰ سال گذشته و به صورت قطره 
چکانی به پروژه های عمرانی مختلف منابع تزریق کنیم که 
است  ممکن  تخصیصی،  منابع  وضعیت  با  کدام  هر  تکمیل 
اعتبارات  کنیم  تلاش  اینکه  یا  و  بکشد  طول  سال  چندین 
را برای پروژه های مولد در شهرستان ها تخصیص دهیم که 
مسئله اشتغال را حل کنیم  لذا هرمزگان مسیری را در ۴۰ سال 
گذشته است طی کرده که شرایط فعلی به خوبی مبین اوضاع 

استان است و مجموعه انتظاراتی که بر زمین مانده است.
وی عنوان کرد: من پیشنهادم این است که در این خصوص 
تجدیدنظر کنیم و جای اینکه ۲ میلیارد تومان بدهیم و یک 
پارک درست کنیم، حاضر هستیم برای منطقه شما چندین 
این  اما  منابع تخصیص دهیم  اعتبار جذب کنیم و  برابر آن 

پروژه بتواند مولد باشد و برای مردم منطقه شغل ایجاد کند.
استاندار هرمزگان در این نشست با بیان اینکه منابع مالی در 
نامحدود  نیازها  و  دنیا محدود  اساسا در همه جای  و  کشور 
نیمه  اظهار کرد: در کشور چند هزار پروژه عمرانی  است، 
تمام داریم که  تکمیل پروژه های عمرانی کشور به بیش از 

۷۵۰ هزار میلیارد تومان منابع مالی نیاز دارد.
می تواند  که  مولد  پروژه های  از  برخی  برشمردن  با  دوستی 
باعث توسعه و پیوند اقتصادی مناطق شود، گفت: می توانیم 
از طریق احداث یک مسیر ارتباطی ۱۷ کیلومتری، رودان را 
به عنوان یک منطقه فعال کشاورزی به تیاب میناب به عنوان 
یک پایگاه صادراتی متصل کنیم که بتوان اشتغال و معیشت 

مردم هر دو منطقه را تأمین کرد.

مدیر مخابرات منطقه هرمزگان خبر داد؛

راه اندازی ۳ سایت جدید اینترنت 
نسل سوم در هرمزگان

مدیر مخابرات منطقه هرمزگان از راه اندازی ۳ سایت جدید 
اینترنت نسل سوم همراه اول در این استان خبر داد.

مهدی حیدری در گفت و گو با ایسنا، افزود: با هدف توسعه 
پیگیری  و   همت  با  و  همراه  تلفن  پوشش  و  دهی  آنتن 
کارشناسان حوزه ارتباطات سیار مخابرات منطقه هرمزگان، 
سه سایت جدید همراه اول با قابلیت تکنولوژی ۳G.۲G در 
محنا شهرستان  میر  ارتش هدیش،  دریایی  بیمارستان  منطقه 
به  و  نصب  خمیر  بندر  ماخور  چاه  روستای  و   کیش 

بهره برداری رسید.
مدیر مخابرات منطقه هرمزگان در پایان خاطرنشان کرد: با 
نصب و راه اندازی سایت های فوق، علاوه بر توسعه پوشش 
تلفن همراه جاده ای، پوشش اینترنت همراه نیز توسعه یافته 

است.

استان خوزستاناستان خوزستان
 

نماینده ماهشهر در مجلس:

پتروشیمی های خوزستان برای 
پرداخت نکردن عوارض آلایندگی 

بهانه می آورند
 
 

 
 

هندیجان  و  امام خمینی  بندر  امیدیه،  ماهشهر،  مردم  نماینده 
مجتمع های  خودداری  گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  در 
عوارض  پرداخت  از  خوزستان  پالایشگاهی  و  پتروشیمی 
آلایندگی به بهانه داشتن برگ سبز از محیط زیست برخلاف 

قانون است و این استدلال آنها قابل قبول نیست.
افزود:  ایرنا  خبرنگار  با  گو  و  گفت  در  آقاجری  حبیب 
وزارت نفت و مجتمع های آلاینده در خوزستان بر اساس نص 
صریح قانون در قبال آلودگی زیست محیطی مسئولیت دارند.
وی با بیان اینکه خوزستان تأمین کننده بخش مهمی از نفت 
مورد نیاز کشور است، گفت: بر اساس قانون یک در صد 
آلایندگی  عوارض  عنوان  به  آلاینده  مجتمع های  فروش  از 
مجتمع های  و  نفت  پرداخت شود که وزارت  استان  به  باید 
آلاینده در سال های اخیر از پرداخت این آلایندگی خودداری 

و برخلاف قانون عمل کرده اند.
نماینده مردم بندرماهشهر و امیدیه در مجلس شورای اسلامی 
در  مستقر  پتروشیمی  مجتمع های  عامل  مدیران  داد:  ادامه 
خوزستان و بندر ماهشهر با این بهانه که از سازمان حفاظت 
زیست  الزام های  و  هستند  سبز  برگ  دارای  زیست  محیط 
معاف  قانون  این  از  را  خود  می کنند،  رعایت  را  محیطی 

می دانند.
قانون مصوب مجلس شورای اسلامی  اینکه  بیان  با  آقاجری 
را  پتروشیمی ها  و  پالایشگاهی  مجتمع های   ،۱۳۹۳ سال  در 
از دیگر صنایع جدا کرده است گفت: بر اساس این قانون، 
صنایع  ذاتی  طور  به  پالایشگاه  و  پتروشیمی  اینکه  دلیل  به 
آلاینده هستند در هر صورت باید عوارض آلایندگی خود را 
پرداخت کنند ولی صنایع دیگر در صورت تأییدیه زیست 

محیطی معاف از پرداخت این عوارض می شوند.
پالایشگاه های  و  پتروشیمی ها  اساس  این  بر  داد:  ادامه  وی 
مستقر در خوزستان باید به جای دست آویزی به بهانه های 

غیرقانونی، این حق مردم استان را پرداخت کنند.
پتروشیمی  صنایع  افزود:  خوزستان  نمایندگان  مجمع  عضو 
برای  امتیازها و ویژگی هایی  دارای  اگر چه  پالایشگاهی  و 
اقتصاد کشور  در  مهمی  نقش  و  هستند  و کشور  خوزستان 
مردم  قبال  در  وظایفی  بودن  آلاینده  دلیل  به  ولی  دارند 

خوزستان دارند که باید به این وظیفه عمل کنند.
به  نسبت  خوزستان  مسئولان  و  نمایندگان  که  است  سال ها 
با  و  انتقاد  خوزستان  به  آلایندگی  عوارض  نشدن  پرداخت 

وجود پیگیری فراوان در سطح ملی همچنان این مطالبه محقق 
نشده است.

اسلامی  شورای  مجلس  هیئت رئیسه  عضو  یوسفی  مجتبی 
نشست  در  امسال  ماه  آبان  اوایل  نیز  اهواز  مردم  نماینده  و 
مشترک شهردار اهواز با رئیس و اعضای کمیسیون عمران 
به  نفت  وزارت  بدهی  اینکه  بیان  با  اسلامی  شورای  مجلس 
خوزستان ۳۰۰ هزار میلیارد ریال است گفته بود، وزارت نفت 
تاکنون زیر بار پرداخت عوارض آلایندگی به شهرداری و 
خواست  این  تحقق  که  است  نرفته  خوزستان  دهیاری های 

قانونی بخش زیادی از مشکل استان را برطرف می کند.

شوش
امام جمعه شوش:

تریبون نمازجمعه برای بیان 
مشکلات و مطالبات در اختیار 

مطالبه گران قرار می گیرد
امام جمعه شهرستان شوش از واگذاری مدیریت و اجرای نماز 
جمعه به نوجوانان و جوانان خبر داد و گفت: تریبون نماز 
جمعه برای بیان مشکلات و مطالبات در اختیار مطالبه گران 

قرار داده می شود.
ایسنا،  با  گو  و  در گفت  اصل  علیزاده  مهدی  حجت الاسلام 
اظهار کرد: یکی از راه های جذب نوجوانان و جوانان به نماز 
جمعه استفاده از پتانسیل های آنان در مدیریت و اجرای نماز 

جمعه است.
امام جمعه شهرستان شوش افزود: با برنامه ریزی انجام گرفته 
از سوی ستاد نماز جمعه شهرستان شوش هر هفته، نوجوانان 
و جوانان مساجد، هیئت های مذهبی، کانون فرهنگی اجرای 
نماز جمعه را برعهده می گیرند. این کار به صورت چرخشی 
انجام خواهد شد تا بتوانیم از پتانسیل های تمامی نوجوانان و 

جوانان مناطق مختلف سطح شهر به خوبی استفاده نماییم.
کرد:  بیان  شوش  شهرستان  عمومی  فرهنگ  شورای  رئیس 
یکی دیگر از برنامه هایی که انجام دادیم در اختیار گذاشتن 
تریبون نماز جمعه برای بیان مشکلات و مطالبات شهروندان 
است که تاکنون استقبال خوبی صورت گرفته انتظار داریم 

مطالبه گران از این فرصت استفاده کنند.
وی ادامه داد: شهروندان می توانند به منظور برنامه ریزی جهت 
تعیین وقت لازم پیش از شروع خطبه ها، مسائل مورد انتقاد 
و مطالبات خود را با رعایت انصاف و بصورت کارشناسی 
عملی  و  علمی  راهکار  ارائه  با  همراه  امکان  صورت  در  و 
بصورت مکتوب به دفتر امام جمعه شهرستان شوش دانیال )ع( 
تحویل بدهند تا با برنامه ریزی ستاد نمازجمعه یک هفته را در 

اختیارشان قرار بدهیم.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد
  

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان 
کهگیلویه و بویراحمد:

عملیات اجرایی تصفیه خانه 
باشت شتاب می گیرد

 

 

و  کهگیلویه  استان  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
باشت  تصفیه خانه  اعتباری  ردیف  اینکه  بیان  با  بویراحمد 
در سال جاری حذف شده، تأکید کرد: به دنبال اخذ اعتبار 
تکمیلی از محل ماده ۲۳ برای این طرح با پیشرفت فیزیکی 

۸۰ درصد هستیم.
به گزارش ایرنا، اسفندیار برخه در حاشیه بازدید از طرح های 
عمرانی حوزه آب باشت اظهار داشت: در صورت تحقق این 

امر زمینه شتاب بخشی به طرح فراهم می شود. 
وی با اشاره به اینکه عملیات اجرایی ساخت تصفیه خانه شهر 
 ۱۵ تاکنون  داشت:  اظهار  شده  آغاز   ۱۳۹۷ سال  در  باشت 

کیلومتر از خط انتقال تصفیه خانه این شهر اجرا شده است.
وی بیان کرد: طرح تصفیه خانه باشت با هدف اجرای شبکه 
بر  افزون  و جمع آوری فاضلاب های شهری اجرا می شود و 
ارتقای سطح بهداشت محیط، زیست محیطی، امکان استفاده 
مجدد از پساب فاضلاب تصفیه شده برای مصارف فضای سبز 

و سایر بخش ها را فراهم می کند.
نیز  بویراحمد  مدیرعامل شرکت آب منطقه ای کهگیلویه و 
در این بازدید با اشاره به اینکه طرح آبرسانی به زمین های 
کشاورزی دشت باشت یکی از طرح های مهم در حال اجرای 
شهرستان است،  تأکید کرد: تلاش می شود با رفع موانع این 

طرح شتاب گیرد.
رسول فرهادی ابراز داشت: باشت دارای استعدادهای زیادی 
در بخش کشاورزی است و توجه به این بخش در رفع معضل 

بیکاری و اقتصاد این شهرستان اثربخش خواهد بود.
مجلس  در  گچساران  و  باشت  شهرستان های  مردم  نماینده 
مشکلات  رفع  خواستار  بازدید  این  در  نیز  اسلامی  شورای 
اجرای  دست  در  عمرانی  طرح های  به  بخشیدن  سرعت  و 

شهرستان باشت شد.

کهگیلویه و بویراحمد مدیرکل آموزش و پرورش استان کهگیلویه و بویراحمد گفت: همزمان با سراسر کشور فعالیت تمامی مدارس این استان 
به صورت حضوری آغاز شد.

هادی زارع پور در جمع خبرنگاران افزود: برگزاری کلاس ها ۲ هزار و ۶۰۴ مدرسه استان تاکنون به صورت حضوری بود که از اول آذر ۴۰۳ 
آموزشگاه شهری بالای ۳۰۰ نفر جمعیت نیز حضوری شدند.وی اظهار کرد: رعایت دستورالعمل های بهداشتی، گروه بندی و حضور متناوب در 

روزهای زوج و فرد با تصمیم شورای معلمان و کمیته سلامت مدرسه از شرایط برگزاری کلاس های حضوری است.
به گزارش ایسنا، مدیرکل آموزش و پرورش استان کهگیلویه و بویراحمد خاطرنشان کرد: از اول آذر مدارس ابتدایی و متوسطه اول پرجمعیت 

شهری حضوری شدند.

آغاز فعالیت تمامی مدارس کهگیلویه و بویراحمد به صورت حضوری


